
 
Aan de Griffier van Provinciale Staten van Zeeland 
Provinciehuis 
Abdij 6 
4331 BK MIDDELBURG 

 
Middelburg, 7 april 2020 
 

 
Geachte mevrouw de Griffier, 
 

 
Betreft schriftelijke vragen ex art. 44 van het RvO Provinciale Staten van Zeeland jo. art. 151 
lid 1 PW van het Statenlid/de Statenleden Fred Walravens, Eelco van Hoecke en Martin Bos, 
Forum voor Democratie (FVD) inzake ondersteunen van het Zeeuwse bedrijfsleven in 
verband met de Coronacrisis. 
 

 
Hierbij verzoeken wij u onze vragen ter kennis te brengen van het College van Gedeputeerde 
Staten van de Provincie Zeeland. Wij vragen om de schriftelijke beantwoording van onze vragen. 
 
Toelichting: 
Nu de voorlopige schade van de Coronacrisis steeds duidelijker wordt en er nieuwsberichten en 
voorspellingen naar buitenkomen over de eerste inschattingen is het nu tijd om zoveel mogelijk de 
schade te gaan beperken waar mogelijk. Om een voorbeeld te geven wordt er landelijk verwacht 
dat er zo’n 40.000 mensen in de bouw hun baan zullen verliezen en dat de Coronacrisis groter 
geacht wordt te zijn in de bouwsector dan in de economische crisis van 2008.1 De vrijgemaakte 2 
miljoen door de provincie is een eerste stap, maar wat kan de provincie zelf nog doen om de 
schade te beperken? 
Vragen: 
01. Kunnen GS een overzicht geven van alle mogelijkheden vanuit de provincie om de 
(voornamelijk financiële) effecten van de coronacrisis te bestrijden? Hierbij te denken aan 
bijvoorbeeld exploitatietekorten van OV bedrijven aanvullen, coulant omgaan met klimaat- en 
duurzaamheidseisen voor het MKB, korting pacht agrariërs, het handhaven van subsidies voor 
afgelaste evenementen etc. 
02. Kunnen GS een overzicht geven van alle vermijdbare uitgaven in de begroting voor 2020 welke 
vervolgens voor de ondersteuning van het Zeeuwse bedrijfsleven gebruikt kunnen worden? 
03 Zijn GS voornemens om vooruit te denken over herstelmaatregelen zoals leges vergunningen 
getroffen sectoren en versnellen/versimpelen bouwaanvragen. Daarnaast kan bijvoorbeeld gekeken 
worden naar het Deltaplan 2.0 van FVD-Zeeland, waarin gepleit wordt voor forse woningbouw in en 
rond Bruinisse, maar ook in Hulst en Terneuzen. Dit zijn investeringen die zich op korte termijn 
(aannemers die niet zonder werk komen te zitten) en op lange termijn (economische groei door 
betaalbare woningen voor bewoners uit de Randstad en Vlaanderen) zal terugbetalen in 
economisch herstel. 
04. Hoeveel bedragen actueel de provinciale reserves en hoe en hoeveel kan volgens GS worden 
ingezet om de financiële schade te beperken van het Coronavirus? 
06. Zijn GS bekend met steunpakketten van andere provincies? Indien dit zo is, verzoeken wij u 
deze informatie te delen met PS. 
07. Zeeland is een provincie met een grote toeristische alsook culinaire sector. Deze sectoren zijn 
van groot belang voor de Zeeuwse economie en voor de aantrekkingskracht van Zeeland. Deze 
sectoren worden bijzonder hard geraakt door de (noodzakelijke) maatregelen om het coronavirus in 
te dammen. De FVD-fractie heeft begrepen dat de Europese Unie (EU) een miljardenfonds wil 
opzetten (van o.a. door Nederlanders opgebracht belastinggeld) om noodlijdende regio’s (in Zuid-
Europa) te ondersteunen. Zijn GS bereid om te bezien of de EU ook de Provincie Zeeland uit een 
eventueel zo’n op te zetten fonds kan ondersteunen?        
In afwachting van uw beantwoording, verblijven wij, 
met de meeste hoogachting, 
namens de Statenfractie van het Forum voor Democratie, 
 
Fred WALRAVENS, Eelco VAN HOECKE en Martin BOS. 
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